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Onderwerp: Plan van aanpak GALA/SPUK 2023-2026 

 

Geacht college, 

Inleiding 
Op 19 juli ontvingen wij uw verzoek om een advies uit te brengen omtrent het plan van aanpak 
GALA/SPUK. Aangezien wij advies moesten uitbrengen omtrent dit plan in een periode dat er nog 
veel leden van de participatieraad met vakantie zijn, is dit advies niet plenair besproken in onze raad. 
Wel hebben de leden de kans gekregen om via de email te reageren. Wij gaan er daarom vanuit dat 
dit advies gedragen wordt door onze leden. 
 
Advies en toelichting 
De Participatieraad is van mening dat de plannen voor het programma GALA/SPUK een brede, 
integrale en samenhangende aanpak beogen voor het bevorderen van een gezonde leefomgeving en 
een gezonde leefstijl in Heerenveen. Wij zijn zeer positief over de consequente insteek op preventie 
en positieve gezondheid. Ook de brede samenwerking met alle belangrijke partners op dit gebied 
zien wij als positief.  
Wel zien wij een aandachtspunt op het gebied van het monitoren van de resultaten. Met name 
verbaasd het ons dat de monitoringssystematiek nog verder ingericht moet worden en dat alle KPI’s 
nog niet bepaald zijn. Voor een goede wijze van monitoren lijkt het ons belangrijk dat dit goed 
geregeld is voordat de plannen in werking treden. Ook vragen wij aandacht voor een goede 
communicatie omtrent deze plannen aan de doelgroepen en voor een goede coördinatie van al deze 
deelplannen om de gewenste synergie te bereiken. 
 
 



Vragen, opmerkingen, eventueel vervolg 
Ter afsluiting hebben wij nog enkele inhoudelijke vragen. Ten eerste vragen wij ons af hoe de 
gemeente de groep met een lage SES-status denkt te bereiken. Deze groep ervan overtuigen dat zij 
meer gericht moet zijn op een gezonde leefstijl zal extra aandacht vragen. Ook vragen wij ons af in 
hoeverre ouders betrokken worden bij de programma’s die gericht zijn op de jeugd. Kinderen 
stimuleren richting een gezonde(re) leefstijl zal pas echt effect hebben als hun ouders meebewegen 
en dit kunnen ondersteunen. Verder vragen wij blijvende aandacht voor voldoende middelen voor 
welzijnscoaches bij Welzijn op Recept. Want het gevaar bestaat dat huisartsen afhaken als er geen 
vervolg plaatsvindt op hun signalering. 
Graag ontvangen wij een terugkoppeling op de voortgang van deze plannen en op de verdere 
ontwikkelingen bij de uitvoering ervan. 
Wij zien uw reactie graag binnen de afgesproken termijn tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet,  
Namens de Participatieraad  

 
Baukje Elzinga     Edwin Hoekstra  
Vicevoorzitter     Secretaris  

 


